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PROTOKÓŁ Nr XLII/2023 
 

czterdziestej drugiej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 23 maja 2023 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Jezioranach. 
 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XLII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XLII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

        Na sekretarza obrad powołana została Radna Teresa Parzonka. 

 

   Obrady rozpoczęto o godz. 11.00 zakończono o godz. 11.30. 
 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, witam Państwa serdecznie. Po raz kolejny w tym 

roku na kolejnej Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Dzisiaj dość krótkie posiedzenie 

wynikające z programu, może nie może dłuższe czas pokaże, ale punktów jest niewiele. 

Także mam nadzieję, że wszystko sprawnie nam pójdzie. Witam przedstawicieli organu 

prowadzącego osobie Pani Sekretarz, witam Państwa Radnych, jednocześnie dziękuję 

pracowników Urzędu za przygotowanie dzisiejszego posiedzenia, jak zawsze wszystko 

sprawnie,  fajnie, zrobione. Dzięki temu mamy tą możliwość, że możemy procedować 

wszystkie uchwały na każdej Sesji. Pozwólcie, że usiądę. Stwierdzam tylko, że na podstawie 

listy obecności mamy dzisiaj quorum, także jesteśmy pełnoprawni do podejmowania 

uchwały. Na sekretarza dzisiejszego posiedzenia Panią Tereskę. Zapraszamy. Możemy 

przejść do dzisiejszego programu dnia. W związku z tym, że program Państwo otrzymali, czy 

są jakieś uwagi do programu posiedzenia. Jeżeli nie, nie widzę, nie słyszę, może jednak. 

Zapraszam, nie ma chętnych, to dobrze przystępujemy do realizacji poszczególnych punktów 

dzisiejszego programu. Wspominając poprzednie posiedzenie Pani Aniu, czy coś nie 

ominąłem?" 

 

Anna Brakoniecka - inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Nie." 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, możemy działać. Punkt 1 otwarcie i akceptacja 

obrad mamy już za sobą. Przechodzimy do punktu 2, podjęcie uchwał w sprawie i tak 

podpunkt 1 zmian w budżecie gminy na 2023 rok. O odczytanie projektu uchwały poproszę 

Pana Przewodniczącego." 

 

Ad.2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok,  
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Następnie Pan Jacek Ciborski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Ja tylko przypomnę tradycyjnie, że wszystkie 

projekty uchwały były dogłębnie omawiane na posiedzeniu obu Komisji. Pytania do Pani 

Skarbnik padały. Rzeczowo Pani Skarbnik je wyjaśniła, ale może ktoś jeszcze z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Serdecznie zapraszam. Jeżeli nie, to proszę przystąpmy do 

głosownia." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

                podjęła uchwałę nr XLII/341/23 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

      która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2023 - 2035, 
 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Przed nami podpunkt 2, 

w punkcie 2, to jest podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jeziorany na lata 2023 - 2035. Pozwólcie Państwo, że odczytam projekt uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

  podjęła uchwałę nr XLII/342/23 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Jeziorany na lata 2023 - 2035, 

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta." 

3) zmian w budżecie gminy na 2023 rok,  

Przewodniczący Rady: "Dziękuję, uchwała została przyjęta. Teraz przechodzimy do realizacji 

podpunktu 3, w punkcie 2 to jest zmian w budżecie gminy na rok 2023, ale zanim 

przejdziemy do realizacji tego punktu musimy przegłosować wprowadzenie zmian do tego 

projektu. Zmiany były omawiane na Komisji. Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem 

zmian do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. Proszę 

przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje, zmiany zostały wprowadzone. Pozwólcie, że odczytam 

teraz projekt uchwały już po wprowadzonych zmianach dotyczących zmian w budżecie 

gminy na rok 2023.' 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to 

pozwólcie Państwo, że ja odniosę się do paragrafu 5, do limitu zaciąganych kredytów  

i pożyczek, do kwot, które Państwo widzicie mogą budzić pewnego rodzaju może nie obawy, 

ale takie, nie wiem jak to nazwać spory, to są spory, ale na posiedzeniu Komisji Pan 

Burmistrz z Panią Skarbnik dokładnie to wyjaśnili, z czego to wynika. Wynika to z potrzeb 

inwestycyjnych naszej Gminy, z projektów, które będą realizowane i dlatego te kwoty są 

wyższe niż tradycyjnie. Patrząc na poprzednie lata zawsze udawało nam się wyjść obronną 

ręką. Tak więc mamy nadzieje i Państwo Radni mają nadzieję odnośnie tej uchwały." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Te zmiany są podyktowane tymi środkami, które do nas płynął." 

 

Przewodniczący Rady: "Tak." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Bo to nie jest tylko zadłużenie się, to jest przejściowe..." 

 

Przewodniczący Rady: "Tak, tak, tak, dokładnie Pan Burmistrz wyjaśnił na Komisji. Jeśli 

Państwo nie macie pytań zapraszam do głosownia." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

                podjęła uchwałę nr XLII/343/23 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

      która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, widzę, że argumentację Pana Burmistrza żeście 

przyjęli, tą którą usłyszeli Państwo na Komisji. Cóż ten punkt mamy za sobą. Kolejny punkt 

przed nami sprawozdanie Burmistrza z działalności między Sesjami. Zapraszamy Pani 

Sekretarz." 

 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: "Sprzedano: lokal mieszkalny w budynku 

mieszkalnym położonym przy ul. Pieniężnego wraz z udziałem 122/1000 w działce nr 205/1 

w obrębie miasta Jeziorany za kwotę 918 zł osobie fizycznej - dla najemcy w trybie 

bezprzetargowym, nieruchomość składającą się z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 

357/75 o powierzchni 21 m
2
 położoną w obrębie miasta Jeziorany osobom fizycznym za 

kwotę 3 181 zł w przetargu ustnym nieograniczonym, nieruchomość składającą się z działki 

oznaczonej numerem geodezyjnym 357/74 o powierzchni 21 m
2
 położoną w obrębie miasta 

Jeziorany osobom fizycznym za kwotę 3 690 zł w przetargu ustnym nieograniczonym, 

nieruchomość składającą się z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 357/76  

o powierzchni 21 m
2
 położoną w obrębie miasta Jeziorany osobom fizycznym za kwotę 3 181 

zł w przetargu ustnym nieograniczonym. 2. Wykonane zadania gospodarcze: 1) naprawiono  

i pomalowano krzyże, przycięto tuje na cmentarzu wojennym w Zerbuniu, 2) naprawiono 

chodnik na ul. Kajki na długości 4 m, 3) ułożono płyty chodnikowe na długości 30 m przy 

dawnym dworcu PKP, 4) naprawiono drogę masą bitumiczną na drodze Jeziorany – Miejska 

Wieś na długości 3 km, 5) przeprowadzono remont świetlicy w Krokowie. 3. Zawarte 

umowy: Zawarto umowę z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim na przekazanie Gminie 

Jeziorany dotacji celowej na realizację zadania obronnego, w zakresie opracowania lub 
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aktualizacji dokumentacji planistycznej systemu kierowania bezpieczeństwem narodowym  

w postaci planu operacyjnego funkcjonowania, z przeznaczeniem na sfinansowanie lub 

dofinansowanie dodatkowego wynagrodzenia pracownika lub pracowników zajmujących się 

obsługą zadań zleconych. Na realizację zadania zleconego Wojewoda przeznaczył dotację 

celową w kwocie 3 500 zł. Termin realizacji i wypłaty środków – do dnia 15 września 2023 r. 

W dniu 13 kwietnia 2023 r. podpisano porozumienie z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim  

w sprawie powierzenia Gminie prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej, 

dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych, w tym do wykonywania 

bieżących prac remontowo - konserwacyjnych i porządkowo - pielęgnacyjnych. Wojewoda 

udzielił dotacji gminie Jeziorany w kwocie 4 000 zł. Gmina jest zobowiązana do 

wykorzystania przyznanej kwoty do dnia 31 grudnia 2023 r. W dniu 17 kwietnia 2023 r. 

zawarto umowę z Zakładem Wodociągów i Kanalizacji  Spółka z o.o. w Jezioranach na 

realizację zadania: „Przystosowanie budynku Urzędu Miejskiego w Jezioranach do potrzeb 

osób ze szczególnymi potrzebami”. Zamówienie jest współfinansowane w ramach umowy  

o powierzenie grantu w ramach projektu „Dostępny samorząd - granty” realizowanego przez 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. Termin realizacji Umowy do 

15 czerwca 2023 r. Za wykonanie przedmiotu Umowy wykonawca otrzyma łączne 

wynagrodzenie ryczałtowe w wysokości 75 000 zł brutto. W dniu 8 maja 2023 r. zawarto 

umowę z Wojewodą Warmińsko - Mazurskim na realizację wieloletniego programu 

„Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021 - 2025”. Branżowa Szkoła  

I Stopnia w Zespole Szkół Ponadpodstawowych otrzymała w formie dotacji celowej   

z budżetu państwa 3 000 zł, przy finansowym wkładzie własnym 750 zł na: zakup książek 

historycznych, w tym poświęconych historii Polski XX wieku oraz lektur szkolnych, w tym 

książek publikowanych drukiem lub na innym nośniku, zakup nowych elementów 

wyposażenia do bibliotek szkolnych (sprzęt komputerowy, oprogramowanie, czytniki  

e-booków, regały), realizację działań promujących czytelnictwo. Termin realizacji umowy do 

31 grudnia 2023 r. Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Ja tylko przypomnę, że te sprawozdania są 

dostępne na BIP-ie jakby ktoś z mieszkańców chciał można na tą stronę zajrzeć i poczytać."  

Ad 4. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady: "Mamy kolejny punkt wolne wnioski i zapytania. Pozwólcie Państwo, 

że w tym punkcie parę rzeczy powinienem powiedzieć, czy na rozpoczęcie Sesji, czy w tym 

momencie. Powiedzmy tak, że w ostatnim okresie działo się sporo fajnych rzeczy w naszej 

Gminie. Gratuluje przedstawicielom Sołectwa w Zerbuniu za zorganizowanie festynu św. 

Floriana. Festyn cieszył się dużym zainteresowaniem wśród mieszkańców. Fajne konkursy, 

imprezy zrobione, także mieszkańcy Sołectwa się napracowali i efekt tego było widać. 

Kolejną imprezą, która miała miejsce jest to impreza cykliczna Noc Muzeów. W tym roku 

Miejski Ośrodek Kultury ponownie organizował. Cieszyła się też sporym zainteresowaniem, 

pogoda wtedy dopisała. Gratuluje pracowników MOK-u za przygotowanie tej imprezy. 

Kolejna rzecz, która miała miejsce w tym okresie, zakończyły się wybory Sołtysów. Myślę, 

że tym przyjdzie jeszcze porozmawiać, ale z tego co już wiadomo w większości Sołectw 

Sołtysi zostali obdarzeni ponownie zaufaniem i zostali, ci co byli. W niektórych nastąpiły 

zmiany, ale o szczegółach w najbliższym czasie sobie porozmawiamy. Nie za nami, a przed 

nami mamy bardzo ważne święto 27 maja mamy Dzień Samorządu Terytorialnego. Potocznie 

się mówi Święto Samorządowca, Dzień Samorządowca, jest to dość spora rzecz, jest to 

święto ustanowione w rocznicę pierwszych wolnych wyborów do organów gmin. Także 

pracownikom samorządu złożę życzenia. Dzięki wam to wszystko ma sens, jakoś to 
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funkcjonuje, samo to jak Gmina wygląda, nabiera coraz większego blasku, to jest też zasługa 

Państwa pracy, Państwa serca, które tu wkładacie. Także w swoim i imieniu Rady serdecznie 

Państwu gratuluje i życzę dalszych sukcesów w swojej pracy."  

Ad.5. Przyjęcie protokołu XLI Sesji. 

Przewodniczący Rady: "Przed nami kolejny, ostatnio już punkt, o jakie miny zadowolone. 

Przyjęcie protokoły z XLI Sesji." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół XLI Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję protokół został przyjęty i tym samym wyczerpaliśmy 

program dzisiejszej Sesji. Serdecznie Państwu dziękuję za udział, Pani sekretarz za sprawne 

przeprowadzenie głosowań, pracownikom Urzędu za przygotowanie dzisiejszego spotkania. 

Zamykam posiedzenie XLII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Dziękuję bardzo."   
 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XLII sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

       Protokołował                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Łukasz Nitkiewicz                                                             /-/ Andrzej Szuwalski 


